



MOTTTM 32

卅二公館

Mott 32 pays homage to 32 Mott Street in New York, where the city's first Chinese convenience store opened in 1891. The store served as the nucleus for what is now a vibrant Chinatown in one of the most dynamic cities. Our contemporary Chinese restaurant is thus a celebration of Hong Kong culture and culinary tradition.

The provenance of our ingredients is of paramount importance to us as we embrace unique flavours discovered globally. We practice ethical sourcing by using organic and sustainable ingredients, wherever possible, while also working closely with farms to ensure the uncompromising quality of the food our culinary team prepares.

Hong Kong • Vancouver • Las Vegas • Singapore • Dubai
Seoul • Bangkok • Cebu • Toronto

茗茶

House Tea

198 每位 / per person

清香铁观音	Tie Guan Yin
小龙珠花茶	Dragon Ball Jasmine
家藏普洱	Aged Puer
寿眉王(白玉牡丹)	Shoumei (White Peony Supreme)
人参乌龙	Ginseng Oolong
贡菊花	Chrysanthemum

特级茗茶

Premium Chinese Tea

358 每位 / per person

极品凤凰单枞	Supreme Phoenix
清香极品铁观音	Supreme Tie Guan Yin
云南珍藏普洱	Yunnan Reserved Old Puer

极品茗茶

Deluxe Chinese Tea

398 每位 / per person

白毫银针	Silver Needle
西湖狮峰龙井	Long Jing
武夷大红袍	Wuyi Da Hong Pao

Please let your server know of any food allergies or dietary preferences.

如果您担心食物过敏，请在订购前告知您的私人餐饮代理。

Prices are in Peso inclusive of 12% VAT, and are subject to 10% service charge and local taxes
所有价格均以比索列出，所有订单将收取 10% 的服务费和政府税。

Mott Signature Cocktails

Hong Kong Iced Tea Blanco Tequila / Lillet Blanc / Blackcurrant / Jasmine Tea	458
Forbidden Rose Vanilla Infused Pisco / Passionfruit / Lychee / Chili / Lemon	528
Jade Road Don Papa Rum / Pandan / Pineapple / Lemon / Celery Bitters	488
Five Spice Sherry Tequila / Pedro Ximenez / Raspberry / Five Spices / Sage	488
Nashi Pear Brandy / Sake / Vodka / Thai Basil / Lemon	488
Ship Spotting Rum / Banana / Pineapple / Coconut / Clarified Irish Cream	458
Hanami Rye Whisky / Gin / Umeshu / Yuzu / Shiso / Ginger Beer / Chrysanthemum	488

Please let your server know of any food allergies or dietary preferences.
如果您担心食物过敏, 请在订购前告知您的私人餐饮代理。
Prices are in Peso inclusive of 12% VAT, and are subject to 10% service charge and local taxes
所有价格均以比索列出, 所有订单将收取 10% 的服务费和政府税。

Mott Signature Cocktails

Salt Plum Margarita	528
Blanco Tequila / Blood Orange Liqueur / Lime / Salted Plum	
Fujian Negroni	458
Amaro / Aperol / Ginseng / Lapsang Souchong Tea / Sichuan Pepper	

Mottails

Jasmine Cooler	288
Lychee / Jasmine Tea / Orange Blossom	
Stonecutters	288
Passionfruit / Miso Honey / Lemon Verbena Tea	
Mango Fizz	288
Mango / Elderflower / Clove / Lime / Tonic	

Festive Specials

Evergreen	488
Gin / Matcha / Elderflower / Lemon / Spice / Egg	
Shouxing	288
Peach / Lemon / Nutmeg / Soda	

Please let your server know of any food allergies or dietary preferences.
如果您担心食物过敏，请在订购前告知您的私人餐饮代理。
Prices are in Peso inclusive of 12% VAT, and are subject to 10% service charge and local taxes
所有价格均以比索列出，所有订单将收取 10% 的服务费和政府税。

烧味 BBQ

42天饲养
北京片皮鸭
(苹果木烧)
(需预订)
(每天限量)

Apple Wood Roasted 42 Days
Peking Duck "Signature Mott 32 cut"
(Pre-order in Advance) (Limited Daily)

6,180

Mott 32 "Signature Apple Wood Roasted Peking Duck" smoked with sweet aromas of dried Apple Wood, served with freshly steamed pancakes, thinly sliced cucumber and scallions, raw cane sugar, and house-made special hoisin sauce. We carve using a unique technique that locks in all the juices developed by our founders making it a true feast fit for royalty as it was intended. Due to the time-intensive preparation process, the duck is available in limited quantities, and are available by pre-order only. Recommended for around 3-4 guests, the duck will be freshly roasted upon your arrival.

Please let your server know of any food allergies or dietary preferences.

如果您担心食物过敏，请在订购前告知您的私人餐饮代理。

Prices are in Peso inclusive of 12% VAT, and are subject to 10% service charge and local taxes
所有价格均以比索列出，所有订单将收取 10% 的服务费和政府税。

烧味 BBQ

京式香脆爆鸭件 (可选第二道菜)	Peking Style Spicy Crispy Duck Rack (Peking Duck second course add on)	1,100
生炒筍粒鸭松 生菜包 (可选第二道菜)	Minced Duck, Diced Bamboo Shoot, Lettuce Cup (Peking Duck second course add on)	1,100
蜜汁顶级西班牙 黑毛猪叉烧 (每天限量)	Barbecue Iberico Pork, Yellow Mountain Honey (Limited Daily)	2,660
脆皮烧腩仔	Crispy Roasted Pork Belly	1,380

Please let your server know of any food allergies or dietary preferences.
如果您担心食物过敏，请在订购前告知您的私人餐饮代理。
Prices are in Peso inclusive of 12% VAT, and are subject to 10% service charge and local taxes
所有价格均以比索列出，所有订单将收取 10% 的服务费和政府税。

点心 Dim Sum

蒸品 Steamed

原味鲜肉小笼包	Traditional Iberico Pork Shanghainese Soup Dumplings	500 4件 (4 pcs)
海鲜酸辣小笼包	Scallop, Prawn, Hot and Sour Shanghainese Soup Dumplings	550 4件 (4 pcs)
金腿龙虾糰	Lobster Har Gow, Yunnan Ham	880 1件 (1 pc)
黑豚肉松露 鹤鹑蛋烧卖	Soft Quail Egg, Iberico Pork, Black Truffle Siu Mai	450 2件 (2 pcs)
黑豚肉鲜虾烧卖	Prawn, Iberico Pork, Flying Fish Roe Siu Mai	500 4件 (4 pcs)
剁椒海斑 鲜虾菜苗饺	Garoupa, Chopped Chili, Prawn, Vegetable Dumpling	550 3件 (3 pcs)
水晶虾饺皇	King Prawn Har Gow	650 4件 (4 pcs)
红油抄手	Szechuan Style Dumplings, Minced Pork, Chili Oil	480 5件 (5 pcs)

Please let your server know of any food allergies or dietary preferences.

如果您担心食物过敏，请在订购前告知您的私人餐饮代理。

Prices are in Peso inclusive of 12% VAT, and are subject to 10% service charge and local taxes
所有价格均以比索列出，所有订单将收取 10% 的服务费和政府税。

点心 Dim Sum

烘品 Baked

脆皮西班牙黑毛猪叉烧包 Crispy Sugar Coated BBQ Iberico Pork Bun 500
3件 (3 pcs)

肠粉 Cheung Fun (Steamed Rice Roll)

脆皮鲜虾露笋肠粉 Prawn, Crispy Rice Paper, Asparagus 650

厚切西班牙黑毛猪叉烧肠粉 Honey Glazed BBQ Iberico Pork 650

Please let your server know of any food allergies or dietary preferences.

如果您担心食物过敏, 请在订购前告知您的私人餐饮代理。

Prices are in Peso inclusive of 12% VAT, and are subject to 10% service charge and local taxes

所有价格均以比索列出, 所有订单将收取 10% 的服务费和政府税。

点心 Dim Sum

煎品 Fried

香煎瑶柱 东莞腊肠萝卜糕	Pan-Fried Turnip Cake, Dried Scallops, Shrimp, Dong Guan Sausage	450 4件 (4 pcs)
鸡肉鲜虾芋角	Chicken, Prawn, Taro Croquette	450 3件 (3 pcs)
北京鸭丝春卷	Shredded Peking Duck Spring Roll	400 3件 (3 pcs)
香煎韭菜鲜虾饼	Pan-Fried Chinese Chives Cake, Minced Shrimp, Cuttlefish, Coriander	480 4件 (4 pcs)

Please let your server know of any food allergies or dietary preferences.

如果您担心食物过敏，请在订购前告知您的私人餐饮代理。

Prices are in Peso inclusive of 12% VAT, and are subject to 10% service charge and local taxes

所有价格均以比索列出，所有订单将收取 10% 的服务费和政府税。

点心 Dim Sum

甜品 Dessert

焦糖柚子椰皇雪糕	Pomelo, Grapefruit & Honeycomb, Coconut Ice Cream	780
铁观音杏仁 朱古力小笼包	Almond & Chocolate, Oolong Tea "Xiao Long Bao"	1,280 4件 (4 pcs)
青柠海盐芝麻挞	Sesame Tart, Lime & Sea Salt, Pine Nut	1,280 4件 (4 pcs)

中式甜品 Classics

杨枝甘露	Sweetened Mango Soup, Pomelo, Sago	420 每位 (per person)
冰花炖官燕	Double Boiled Imperial Bird's Nest Soup, Rock Sugar	2,230 每位 (per person)
山楂卷	Hawthorne Roll	380 4件 (4 pcs)
香芒椰汁糯米卷	Fresh Mango, Coconut, Glutinous Rice Roll	420 4件 (4 pcs)

Please let your server know of any food allergies or dietary preferences.
如果您担心食物过敏, 请在订购前告知您的私人餐饮代理。
Prices are in Peso inclusive of 12% VAT, and are subject to 10% service charge and local taxes
所有价格均以比索列出, 所有订单将收取 10% 的服务费和政府税。